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  W odpowiedzi na interpelację w sprawie ustawienia znaków 
ograniczających prędkość na całej długości ul. Ogrodowej – 
nawiązując do pierwotnej odpowiedzi informuję, że zwrócono się do 
Komendy Powiatowej Policji o udostępnienie statystyk zdarzeń w ostatnich 
2 latach. Nadmieniamy, że wg uzyskanych danych w okresie  
od 26 lipca 2022r. do 26 lipca 2024r. w policyjnych systemach nie 
odnotowano informacji o zdarzeniach drogowych. Uwzględniając 
argumenty zawarte w pierwotnej odpowiedzi tj. m.in. zapewnienie 
wszystkim uczestnikom ruchu możliwości bezpiecznego poruszania się po 
wydzielonych odrębnych elementach drogi (ścieżka rowerowa, chodnik, 
jezdnia dwukierunkowa), wyznaczone przejścia dla pieszych, oświetlenie 
uliczne – nie planuje się zmian w dotychczasowej organizacji ruchu 
drogowego na ul. Ogrodowej w zakresie ograniczenia dopuszczalnej 
prędkości z obowiązującej w terenie zabudowanym prędkości - 50 km/h na 
40 km/h.  

 

 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 
Wiceprezydent Miasta 
Krzysztof Kowalski 
 


